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Allmänhetens frågestund och och ledamöternas 
frågestund 
 
Allmänhetens frågestund 

1. En elev från Sunnerbogymnasiet frågar kommunstyrelsens ordförande 

hur det jobbas vidare med svaren från workshopen om översiktplanen 

som eleverna var inbjudna till.  

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att det 

kom fram många bra idéer och att det är kommunchefen tillsammans 

med utvecklingschefen som nu jobbar vidare med det som framkommit 

under samtliga workshops och omvärldsanalyser. 

 

2. En medborgare frågar kommunstyrelsens ordförande om kommunen 

tänker invänta regeringens utredning i fråga om VA-lösningar på 

landsbygden till beslutsunderlaget för överföringsledningen? 

  

Nej, svarar kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M). Vi 

jobbar utifrån gällande regelverk men nytt kan ju bli aktuellt då 

kommunen bara är i början av projektet. 

 

3. En medborgare frågar kommunstyrelsens ordförande om VA-

utredningen, där han har funnit både små och stora fel, ska granskas av 

extern part?  

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att 

rapporten är en sammanställning och en granskning av det som utretts 

tidigare och är en del i underlaget som beslut ska fattas utifrån.  

 

Medborgaren menar att det för alternativen med minireningsverk som 

beräkningarna är missvisande. Rapporten känns inte helt neutral. 

 

4. En medborgare frågar tekniska nämndens ordförande hur kommunen kan 

gå in och bilda ett verksamhetsområde inom ett fungerande befintligt 

område med godkänd VA-anläggning?  

 

Tekniska nämndens ordförande Karl-Gustaf Sundgren (C) menar att det 

inte är bestämt vilka som ska ingå i ett område men eftersom det 

kommer att ta några år är det ju inte omöjligt att det då kan vara aktuellt 

att ingå. Kostnadsberäkningen bygger på att alla fastigheter redan ingår 
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menar medborgaren. 

 

5. En medborgare frågar kommunstyrelsens ordförande om 

anslutningsavgifter. 36 % av kostnaden tas in genom anslutningsavgifter, 

vem betalar resten?   

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att VA-

taxan som höjdes för två år sedan ska finansiera kostnaden. Vad gäller 

ersättningsmodeller han man inte kommit dit ännu.  

 

6. En medborgare frågar kommunstyrelsens ordförande hur det kan komma 

sig att det enligt utredningen blir nästan tio gånger så dyrt att enbart dra 

fram vatten till nya fastigheter längs leden? Detta är en av de uppenbara 

felräkningarna i rapporten och det är beklagligt men kommer det att bli 

något slags remissförfarande så att felaktigheterna kan rättas till? 

 

Gunnarsson svarar att utredningen som presenterats idag är den slutliga 

sammanställningen om allt som utretts. Ingen remiss, men rena 

felaktigheter måste diskuteras. Fullmäktiges ledamöter hade möjlighet 

att ställa frågor om ev. felaktigheter under presentationen. 

 

 
Ledamöternas frågestund 
 

1. Marcus Walldén (M), ordförande i kultur- och fritidsnämnden besvarar 

Anne Karlssons (S) fråga från föregående sammanträde om skaterampen 

bakom Sunnerbohallen, som har kommit till genom statliga 

verksamhetbidrag för sommarlovsaktiviteter. Att den hamnade där var av 

ren praktisk betydelse och är ingen permanent lösning och det är heller 

inte Ljungbys skatepark.  

 

2. Kjell Jormfeldt (MP) frågar kommunstyrelsens ordförande om det 

behövs en utbildning i offentlighetsprincipen för politiker och högre 

tjänstemän?  Detta med anledning av kommunens hemligstämpling av 

rapporten om överföringsledningen som visade sig vara ett felaktigt 

beslut.  

 

Gunnarsson svarar nej på frågan om utbildning eftersom det bedömdes 

som arbetsmaterial. 

 

3. Björn Gullander (V) frågar kommunstyrelsens ordförande när det 

alkohol- och drogpolitiska handlingsprogrammet i kommunen ska 

revideras. Detta med anledning av rapporten om ökat drogmissbruk och 

då han ställde frågan under förra mandatperioden blev lovad en 

revidering. 



 

Sammanträdesprotokoll 
2017-09-25 
 

9(29) 

   
Kommunfullmäktige 

 

 

Justerandes sign   

 

 

Magnus Gunnarsson (M) svarar att han vet att det jobbas på, det är en 

angelägen fråga och han återkommer med besked. Även socialnämndens 

ordförande Bo Ederström (M) välkomnar en revidering och hoppas att 

även det ökade spelmissbruket tas med i planen. 

 

4. Pia Johansson (S) frågar tekniska nämndens ordförande vad som hänt 

med iordningställandet av fotbollsplanen vid Astradskolan som 

beslutades i våras? 

 

K-G Sundgren svarar att han ska kolla upp det och driva på. 

 

5. Martina Ericsson (SD) frågar kommunstyrelsens ordförande om vi är 

villiga att se över felaktigheterna i Purenovas utredning och ta till oss 

annan kunskap?   

 

Gunnarsson (M) och Sundgren (C) svarar att siffrorna kommer att ses 

över men att inget remissförfarande är aktuellt.  

 

6. Emma Johansson Gauffin (S) frågar kommunstyrelsens ordförande 

varför det fortfarande inte finns fler öppna wifi-nät i kommunens 

lokaler? Hon undrar också vad som hänt med fler frågeställningar i 

hennes interpellation från förra året om IT i kommunens verksamheter?    

 

Gunnarsson (M) vet att det pågår en uppdatering av nätet i kommunhuset 

men återkommer med mer besked i frågan. 

 

7. Janewert Johansson (S) frågar kommunstyrelsens ordförande; 

1. Vad som händer i tågfrågan.? Hinner jag använda min biljett till 

premiärturen med Europakorridoren som går ut 2022?  

2. Hur det går med E-4an, när kommer arbetet igång? 

Fråga 3 ställs till tekniska nämndens ordförande.  

När är arbetet i centrum klart?  

 

Gunnarsson (M) svarar att tågarbetet är ett långtidsprojekt. E4.an ska 

startas upp första kvartalet 2018.  

 

K-G Sundgren (C) svarar att jobbet med ”posthörnan” snart ska vara 

klart och då fortsätter man med nästa etapp. 

 

8. Krister Salomonsson (SD) frågar kommunstyrelsens ordförande varför 

just Purenova valdes för utredningen? Förekom det andra affärs- 

förbindelser sen innan? 

 

Gunnarsson (M) svarar att tjänstemännen fick i uppdrag att anlita en 
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entreprenör. Kommunen har anlitat dem som konsult i andra 

sammanhang. Det är oundvikligt att stöta på kända konsulter vid 

upphandling. 

 

9. Roland Johansson (ALT) frågar Brottsförebyggande rådets ordförande 

om brottsligheten har minskat i Ljungby kommun såsom i landet i 

övrigt?  

 

Magnus Gunnarsson (M) svarar att så är fallet.  

 


